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P R O T O K Ó Ł  NR XXX/21 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 25 stycznia 2021 roku 

czas trwania od 14
00

 do 14
50

 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXX sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie poinformował, 

że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są udostępniane w 

Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz w kanale youtube. 

Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody na upublicznienie 

wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika 

Gminy, radnych oraz poprosił radnych o zalogowanie się do systemu do głosowania,  

co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem kworum. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wnioski i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie. 

a)  zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok.  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030, podjętej uchwałą  

nr XXVIII/170/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 14 grudnia 2020 roku, 

c) dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dobiegniew na 2021 r. 
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d) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

e) w sprawie utworzenia Klubu Senior + 

f) ustalenia planu pracy Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady na 2021 rok. 

5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

6. Komunikaty. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3. Wnioski i zapytania 

 Marzena Wierzbicka radna – wnioskowała o odśnieżanie dróg gminnych w m. Radachowo 

i Ostrowiec. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok. 

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – poinformowała, że wprowadza się po stronie 

dochodów i wydatków 264.810 zł. W załączniku nr 1 zmiana w planie dochodów  

w rozdziale 75616 §031 wpływy z podatku od nieruchomości wprowadzamy 64.810 zł  

w rozdziale 85295 §6330 wprowadza się 200.000zł to jest dotacja z budżetu państwa na 

realizację Programu Dzienny Dom Seniora+. W załączniku nr 2 w dziale 600 

wprowadzamy 131.000zł plan na odszkodowania wypłacane na rzecz osób fizycznych 

kwota 24.930 zł i kar odszkodowań na rzecz osób prawnych 20.070zł. Wprowadza się 

inwestycje na dokumentacje, tj. przebudowa drogi gminnej w miejscowości Chrapów 

26.000 zł, przebudowa dróg gminnych w miejscowości Ostrowiec 20.000zł, rozbudowa 

drogi, ulicy Słowackiego i Adama Asnyka w Dobiegniewie 40.000zł. W dziale 630 

wprowadza się kwotę 92.065 zł, tj. na inwestycję ochronna cennych siedlisk 

Drawieńskiego Parku Narodowego oraz przyległych obszarów Natura 2000 poprzez 

relokację ruchu turystycznego na szlak wodny Mierzęcka Struga – przedłużenie aneksem 

terminu wykonania do końca marca br. kwota 86.000 zł oraz wprowadza się kwotę 6.000zł 

na wykonanie oświetlenia przy dojściu do pomostu łukowego nad j. Wielgie  

w Dobiegniewie. W dziale 700 gospodarka mieszkaniowa wprowadza się 35.900 zł  

na zabezpieczenie środków na przebudowę budynku użyteczności publicznej przy  

ul. Mickiewicza 3 w Dobiegniewie - Ośrodek Zdrowia dokumentacja 21.900 zł oraz 
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zmiana sposobu użytkowania budynku po urzędzie przy ul. Dembowskiego 2  

w Dobiegniewie 14.000zł. W dziale 852 wprowadza się 1.845 zł na dokumentację zmiana 

sposobu użytkowania istniejącego budynku po remizie na potrzeby Centrum opiekuńczo-

mieszkalne w Dobiegniewie wraz z niezbędną rozbudową, nadbudową i przebudową oraz 

infrastrukturą techniczną i zagospodarowaniem terenu oraz w dziale 900 wprowadza się 

4.000zł na dokumentację budowa przyłącza kanalizacji tłoczonej do Stanicy WOPR nad 

j. Osiek łącznie 264 810 zł po stronie wydatków. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że gmina wykonuje dokumentację na 

przebudowę dróg gminnych w m. Ostrowiec, Chrapów i ze środków własnych  

w m. Sarbinowo. Dokumentacje tworzone są na potrzeby programów, z których gmina 

będzie korzystać, jako dofinansowanie. W miejscowości Sarbinowo będzie składany 

wniosek do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, wszystko zależy od punktacji  

i kryteriów. Dokumentacje będą tak dopasowywane, aby skorzystać z jak największego 

dofinansowania. Należy pamiętać, jeżeli chodzi o Program Rozwoju Obszarów Wiejskich 

i budowa dróg lokalnych tj. dofinansowanie na poziomie 63,63%. Jeżeli chodzi o środki od 

Wojewody Lubuskiego z rządowego Programu Rozwoju Dróg Lokalnych ostatnio gmina 

otrzymało 60% dofinansowania, gdzie należy pamiętać o budżecie gminy. Wykonywane 

dokumentacje są przemyślane i gmina reaguje na potrzeby mieszkańców. Jeżeli chodzi  

o wnioski gmin popegeerowskich gmina Dobiegniew złożyła 3 wnioski, tj. budowa remizy 

w Mierzęcinie, remont kotłowni w m. Kowalec i modernizacja Ośrodka Zdrowia  

w Dobiegniewie. Inwestycje te będą etapowane z racji uzyskanej kwoty. Dokumentacje,  

o których mówiła Pani Skarbnik są uzupełniane, ponieważ chodzi o dostępność dla osób 

niepełnosprawnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXX/180/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030, podjętej uchwałą 

nr XXVIII/170/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 14 grudnia 2020 roku 

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – poinformowała, że zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy są dostosowane do zmian uchwały budżetowej gminy na rok 2021. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  
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Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXX/181/21 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

c) dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dobiegniew na 2021 r. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXX/182/21 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

d) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXX/183/21 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
 

e) w sprawie utworzenia Klubu Senior + 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXX/184/21 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
 

f) ustalenia planu pracy Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz zatwierdzenia planów pracy 

stałych Komisji Rady na 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji Stałych oraz Przewodniczący Rady Miejskiej odczytali plany pracy 

na 2021 rok.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXX/185/21 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.5.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że w sprawie odśnieżania dróg gminnych 

trzeba interweniować na bieżąco.   
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Ad.6.  Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – bardzo serdecznie podziękowała szanownej radzie za 

informację dla naszych mieszkańców Seniorów 80+ odnoście Narodowego Programu 

Szczepień, jak również strażakom i sołtysom, którzy mocno zaangażowali się w ten 

program. W Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie koordynatorem ds. szczepień jest Pan 

Hubert Kowalski.     

 Kolejna informacja z ostatniego konwentu Wójtów i Burmistrzów: dnia 4 lutego br. 

zaplanowane jest spotkanie online z firmą Orange, która wykonuje światłowody. Jeżeli 

są jakieś pytania do firmy Orange można przysłać na e-mail: burmistrz@dobiegniew.pl 

 Pani Burmistrz poinformowała, że w czwartek o godz. 9
00

 będzie gościła pracowników 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie obwodnicy Dobiegniewa. 

Następnie Pani Burmistrz poinformowała, że zwróci się do projektantów obwodnicy, 

aby również przeprowadzone zostały konsultacje z mieszkańcami w tej sprawie.  

 Pani Burmistrz podziękowała drużynie harcerskiej i druhowi W. Grzonkowskiemu za 

zorganizowanie Marszu Pamięci, który odbył się w ubiegłym tygodniu i mówi o historii 

Oflagu IIC Woldenberg.       

 Pani Burmistrz podziękowała również za zaangażowanie się w ankiety tj. pilotaż 

Centrum Wsparcia Doradczego, dzięki którym stworzona zostanie diagnoza.  

 Pani Burmistrz poinformowała, że odbyło się Walne Zgromadzenie SGO5, na którym 

uchwalony został budżet na 2021 rok. Członkowie CZG SGO5 wnioskowali o większy 

nacisk na windykację mieszkańców oraz Pani Burmistrz przypomniała Pani Kierownik 

o dokumentacji dotyczącej budowy PSZOK-u w Dobiegniewie.    

 Pani Burmistrz wystąpiła również z Apelem do mieszkańców Gminy Dobiegniew,  

aby należycie korzystali z kanalizacji sanitarnej.  

 

Ad.9. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXX 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

mailto:burmistrz@dobiegniew.pl

